
PROJEKT  

Protokół Nr 12/2025 

z posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Sokółce 

w dniu 26 lutego 2025 roku 

 

Miejsce posiedzenia: Sala „Lira” Sokólskiego Ośrodka Kultury, ul. Grodzieńska 1. 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie: 10:10, zakończenie: 10:32. 

Przewodniczył: Tomasz Fiłonowicz - Przewodniczący Komisji Finansów 

Protokołował: Bartłomiej Klim – Wydział Ewidencji i Organizacji 

Obecni: 

Członkowie Komisji – jak w liście obecności. 

Osoby spoza Komisji – jak w liście obecności. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Sokółce na 2025 rok. 

4. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Sokółce 

na 2025 rok. 

5. Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Sokółce za 2024 rok. 

6. Sprawozdanie z działalności komisji Rady Miejskiej w Sokółce za 2024 rok. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 

2025-2036. 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2025 rok. 

9. Wolne wnioski. 

Przebieg obrad: 

Ad. 1 

Otwarcie i przyjęcie porządku. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Fiłonowicz poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Komisja Finansów jednogłośnie przyjęła porządek obrad, 1 radna nie brała udziału w 

głosowaniu. 

Ad. 2 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Brak pytań. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Fiłonowicz poddał pod głosowanie protokół z poprzedniego 

posiedzenia. 

Komisja Finansów jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia, 1 radna nie 

brała udziału w głosowaniu. 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Sokółce na 2025 rok. 

Projekt uchwały przedstawił Bartłomiej Klim – Wydział Ewidencji i Organizacji. 

Brak pytań. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Fiłonowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 1 radna nie brała 

udziału w głosowaniu. 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Sokółce na 

2025 rok. 



Projekt uchwały przedstawił Bartłomiej Klim – Wydział Ewidencji i Organizacji. 

Brak pytań. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Fiłonowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 1 radna nie brała 

udziału w głosowaniu. 

Ad. 5 

Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Sokółce za 2024 rok. 

Sprawozdanie przedstawił Bartłomiej Klim – Wydział Ewidencji i Organizacji. 

Brak pytań. 

Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności komisji Rady Miejskiej w Sokółce za 2024 rok. 

Sprawozdanie przedstawił Bartłomiej Klim – Wydział Ewidencji i Organizacji. 

Brak pytań. 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 

2025-2036. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Magdalena Wróblewska. 

Radna Andrzej Kirpsza zapytał dlaczego środki na budowę Biblioteki Publicznej nie zostały 

wykorzystane. 

Dyrektor Biblioteki Publicznej Joanna Bienasz powiedziała, że wynikało to z potrąceń 

umownych. 

Radna Bogusława Szczerbińska zapytała dlaczego wszelkie środki wolne są przekazywane 

tylko na Centrum Przesiadkowe. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz wskazał zakres prac, które zostaną objęte kwotą, o 

którą zwiększa się inwestycję Centrum Przesiadkowego. 

Radny Daniel Supronik wyraził swoje wątpliwości co do dostosowywania pomieszczeń 

konkretnie pod danego najemcę, który nie jest wcale taki pewien. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Fiłonowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja Finansów 3 głosami „za”, 2 głosami „wstrzymującymi” i 1 głosem „przeciw” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2025 rok. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Magdalena Wróblewska. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Fiłonowicz zapytał co się dzieje z inwestycją ul. 

Mościckiego. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że Gmina otrzymała dofinansowanie na 

ten cel i ma nadzieję, że zostanie to wykonane jeszcze w tym roku. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Fiłonowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja Finansów 4 głosami „za”, 2 głosami „wstrzymującymi” i 1 głosem „przeciw” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 9 

Wolne wnioski. 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

Bartłomiej Klim        Tomasz Fiłonowicz 


